

## GORE-TEX Produktmarken | GORE-TEX product brands

Die originale Produktmarke **GORE-TEX mit dem GUARANTEED TO KEEP YOU DRY™ Versprechen** ist seit über 40 Jahren das Maß der Dinge für wasserdichte und atmungsaktive Bekleidung und Schuhe. Neue GORE-TEX 3-Lagen Laminate mit PFC<sub>EC</sub> freier DWR und spinndüsengefärbtem Innenfutter aus Recyclingpolyester bieten vollen, dauerhaften Wetterschutz und Klimakomfort für eine Vielzahl an Outdooraktivitäten und verbessern den ökologischen Fußabdruck. Laufschuhherstellern ermöglicht die GORE-TEX Invisible Fit Technologie, wasserdichte und atmungsaktive GORE-TEX Laufschuhe zu konstruieren, die sich anfühlen, als hätten sie keine Schutzmembran.

The original **GORE-TEX product brand with the GUARANTEED TO KEEP YOU DRY™ promise** revolutionized the outdoor industry more than 40 years ago and set the benchmark for fully waterproof and breathable outdoor garments or footwear. The first GORE-TEX 3-Layer laminates with improved environmental footprint feature a new recycled and solution-dyed polyester backer, and a DWR that is free of PFCs of environmental concern. The new 3-Layer garments provide everyday versatility by delivering the right level of durable weather protection and comfort for a wide range of urban and general outdoor activities.

**Salomon**  
**Sense Ride 2 GTX**



When it comes to running footwear, the GORE-TEX Invisible Fit footwear technology improves fit, feel and performance in lightweight, waterproof & breathable running shoes. The GORE-TEX membrane is directly bonded to footwear uppers and eliminates wrinkles and folds.

Die **GORE-TEX INFINIUM™ Kategorie** – erkennbar am weißen Logo – steht für Produkte, die dort einen spezifischen Nutzen bieten, wo Wasserdichtigkeit nicht notwendig ist.

**GORE-TEX INFINIUM™ Stretch Handschuhe** etwa sitzen an der Hand wie eine zweite Haut und bieten ein sensationelles Fingerspitzengefühl.

The **GORE-TEX INFINIUM™ product range** – recognized through the white logo – is created for versatile use when comfort and performance take priority over waterproofness. The **GORE-TEX INFINIUM™ stretch gloves** fit like a second skin and offer unparalleled tactility and dexterity.

**Zanier Innsbruck**  
**GTX INFINIUM™**  
**Stretch**



Bekleidung mit der **GORE-TEX INFINIUM™ WINDSTOPPER® Produkttechnologie** ist absolut winddicht, leicht, wetterresistent und höchst atmungsaktiv – Eigenschaften, die für bestmöglichen Komfort sorgen. 2019 wird sie in einer breiten Modellpalette von diversen Marken eingesetzt, wie etwa **Arc'teryx**, **Black Yak**, **Burton**, **GORE® WEAR**, **Herno**, **Mammut**, **Norröna**, **O'Neill** oder **Rab**.

GORE-TEX INFINIUM™ WINDSTOPPER® garments are totally windproof, lightweight, weather resistant and with maximum breathability. In 2019 the **GORE-TEX INFINIUM™ WINDSTOPPER® product technology** will be featured in a wide range of styles for leading brands.

